

ORDERS OF REFERENCE

Tuesday, January 23, 1973.

Resolved,—That a Special Committee of this House be appointed to enquire into and make recommendations upon the trends in food prices in Canada and factors domestic and foreign which account for these trends;

That 25 Members of the House of Commons to be designated by the House at a later date be the members of the Special Committee and that Standing Order 65(5) of the House of Commons be suspended in relation thereto;

That the said Committee have power to send for persons, papers and records and examine witnesses; to sit during periods when the House stands adjourned; to report from time to time and to print such papers and evidence from day to day as may be deemed advisable; to delegate to sub-committees all or any of their powers except the power to report direct to the House; to engage the services of counsel, accountants and such other clerical and technical personnel as may be deemed necessary;

That the said Committee shall make its final report and recommendations upon the completion of its investigation, and that it shall make an interim report, including recommendations for action, within two months of its first meeting.

Thursday, January 25, 1973.

Ordered,—That the Members of the Special Committee on Trends in Food Prices be: Mrs. MacInnis (*Vancouver-Kingsway*), Mrs. Morin and Messrs. Atkey, Boisvert, Cullen, Danforth, Fleming, Fox, Gauthier (*Ottawa East*), Gauthier (*Roberval*), Gleave, Graftey, Horner (*Crowfoot*), Lawrence, LeBlanc (*Westmorland-Kent*), McGrath, Mitges, Murta, Penner, Roy (*Laval*), Saltsman, Scott, Whicher, Whittaker and Yanakis.

ATTEST

Le greffier de la Chambre des communes

ALISTAIR FRASER

The Clerk of the House of Commons

ORDRES DE RENVOI

Le mardi 23 janvier 1973

Il est résolu,—Qu'un comité spécial de cette Chambre soit établi dans le but d'enquêter et de présenter des recommandations sur les tendances des prix de l'alimentation au Canada et sur les facteurs locaux et étrangers qui expliquent ces tendances;

Que les 25 membres de la Chambre des communes qui seront désignés ultérieurement par la Chambre soient les membres du comité spécial et que soit suspendue, à cet égard, l'application de l'article 65(5) du Règlement de la Chambre des communes;

Que ledit comité ait le pouvoir de convoquer des personnes, d'exiger la production de documents et de dossiers et d'interroger des témoins; de siéger pendant les ajournements de la Chambre; de faire rapport à l'occasion et de faire imprimer de jour en jour les documents et témoignages qu'il juge utiles; de déléguer à des sous-comités l'un quelconque ou la totalité de ses pouvoirs sauf celui de faire rapport directement à la Chambre; de retenir les services d'avocats, de comptables et du personnel technique et de bureau qu'il juge nécessaire; et

Que ledit comité devra présenter son rapport final avec recommandations une fois son enquête terminée et il devra présenter un rapport intérimaire avec recommandations de prendre les mesures qui s'imposent, et ce, en moins de deux mois depuis sa première réunion.

Le jeudi 25 janvier 1973

Il est ordonné,—Que le Comité spécial sur les tendances des prix de l'alimentation soit composé des députés dont les noms suivent, à savoir mesdames MacInnis (*Vancouver-Kingsway*) et Morin et messieurs Atkey, Boisvert, Cullen, Danforth, Fleming, Fox, Gauthier (*Ottawa-Est*), Gauthier (*Roberval*), Gleave, Graftey, Horner (*Crowfoot*), Lawrence, LeBlanc (*Westmorland-Kent*), McGrath, Mitges, Murta, Penner, Roy (*Laval*), Saltsman, Scott, Whicher, Whittaker et Yanakis.

ATTESTÉ